

**BERPINDAH
UNTUK
MEMBINA
KEKUATAN DI KL**

PERPINDAHAN YANG BENAR-BENAR BERERTI

Bagi ramai kakitangan MSIG, Januari 2007 akan sentiasa diingati sebagai permulaan baru yang membawa banyak erti.

Oleh Chris M.T. Lim

Kuala Lumpur: Sejak pergabungan dua syarikat insurans am utama secara sah pada bulan Julai 2006 yang mejahirkannya MSIG, pejabat-pejabat entiti baru di seluruh negara telah berpindah ke satu lokasi tunggal - Kuala Lumpur. Ibu pejabat dan unit-unit perniagaan yang berpangkalan di KL

untuk memastikan pelanggan kami tidak mengalami sebarang kesulitan."

"Bagi ramai kakitangan yang sudah lama bekerja di Faber Imperial Court, perindahan

ke Menara Weld adalah sesuatu yang sangat penting. Kami berharap perindahan ini akan membawa banyak manfaat kepada pelanggan kami."

Perkhidmatan pelanggan. "Tetapi kemudahan baru di pejabat Menara Weld sungguh hebat."

Perpindahan ini melibatkan kakitangan MSIG di semua peringkat, dari CEO ke bawah. "Adalah penting untuk memaklumkan pelanggan, ejen-ejen, sekutu dan rakan-rakan niaga kami tentang perkembangan kami," kata jurucakap MSIG. "Yang penting, kami perlu sentiasa memastikan keutuhan saluran komunikasi kami."

"Sekarang kami dengan sukacitanya mengumumkan bahawa kami telah menyatukan operasi KL dan Ibu Pejabat kami di Menara Weld," kata jurucakap MSIG.

Langkah MSIG ini mengakhiri perancangan rapi dan kesibukan selama enam bulan.

"Ini bukan sekadar bermakna mengemas, membungkus dan memindahkan barang," kata seorang pengurus MSIG. "Kami juga perlu mengubahsuaikan pejabat-pejabat semasa MSIG di Menara Weld dan ini sahaja membabitkan satu operasi yang besar. Objektif utama kami adalah

Anda mungkin pernah menghubungi kami di:

Tingkat 16 & 17,
Faber Imperial Court,
(Sheraton Imperial Hotel),
21A, Jalan Sultan Ismail,
50250 Kuala Lumpur.



**PEJABAT KAMI
DI KL KINI
BERSATU DI
MENARA WELD**

Kami telah menyatukan operasi KL dan Ibu Pejabat kami di Menara Weld. Pejabat kami kini menduduki 6 tingkat bangunan dan bahagian Perkhidmatan Pelanggan kami terletak di Tingkat 22.

Mulai sekarang, hubungi kami di:

Mitsui Sumitomo Insurance (Malaysia) Bhd.
Pusat Perkhidmatan Pelanggan: Tingkat 22
Ibu Pejabat: Tingkat 21-23 & 27-29,
Menara Weld, No.76, Jalan Raja Chulan,
50200 Kuala Lumpur.
Tel: (603) 2050 8228 Faks: (603) 2026 8086
E-mel: myMSIG@my.msig-asia.com
Laman web: www.msig.com.my

